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Agenda 

 

1. Godkjenne de stemmeberettigede – jf. vedtekter.  

2. Godkjenne innkallingen, saksliste og forretningsorden.  

3. Valg av dirigent (er), referent (er), tellekorps (minst 2), samt 2 medlemmer til å underskrive 

protokollen.  

4. Behandle foreningens årsmelding, herunder eventuelt avdelings- og utvalgsårsmeldinger.  

5. Behandle foreningens regnskap i revidert stand.  

6. Behandle innkomne saker.  

- Sak 1&2 fra Oddvar Herland  

7. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden.  

- Fastsettelse av styrehonorar i h.t. tidligere årsmøtevedtak.  

8. Vedta foreningens arbeidsprogram og budsjett  

9. Fastsette medlemskontingentandel.  

10. Foreta valg av de verv som Årsmøte skal ta stilling til. 

11. Årets Ildsjel 

12. Valg av Intern revisor  

13. Beslutte nye vedtekter for Åsane JFF 
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1. Godkjenne de stemmeberettigede – jf. vedtekter.  

- §6, punkt 1 

Styrets forslag til vedtak:  

Antall stemmeberettigede godkjent 

 

2. Godkjenne innkallingen, saksliste og forretningsorden.  

Innkalling: 

- Innkalling annonsert på nettside 4 uker siden 

- Saksliste komplett annonsert 14 dager siden 

- FB varsling  

- Iht. §13 Årsmøtet, punkt 2. 

Styrets forslag til vedtak:  

Innkalling godkjent 

 

Saksliste: 

- Full saksliste med styrets innstillinger iht. §15  

Styrets forslag til vedtak:  

Sakslisten godkjent 

 

Forretningsorden: 

- Dirigent følger sakslisten og styrer årsmøtet 

- Rekk opp hånd dersom man ønsker å holde et innlegg 

- Ved innlegg til årsmøte skal navn oppgis før innlegget blir fremmet 

- Alle innlegg skal være saklig  

- Snakk høyt og tydelig slik at alle på årsmøtet får med seg innlegget 

- Innlegg med tilsvarende innhold skal ikke gjentas av deg selv eller andre 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Forretningsorden godkjent 
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3. Valg av dirigent (er), referent (er), tellekorps (minst 2), samt 2 

medlemmer til å underskrive protokollen.  

Valg av dirigent: 

- Sigbjørn Løes  

 

Styrets forslag til vedtak:  

Sigbjørn Løes velges som dirigent 

 

Valg av referent: 

- Geir Ove Øksnes 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Geir Ove Øksnes velges som referent 

 

Valg av tellekorps: 

- Stein Markussen - foreslås 

- Martin Leira - foreslås 

Valg av 2 medlemmer til å skrive under protokollen: 

- Øystein Knutsen - foreslås 

- Frode Andreas Toft - foreslås 
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4) Årsmelding for 2023 

 

Åsane Jeger og fiskerforening 

 

Styrets årsmelding ved styrets leder Roald Carlsen 

 

2023 er nå passert og foreningen kan se tilbake på et godt år økonomisk, god kvalitet i opplæring fra 

instruktørene, god stemning i utvalgene, meget gode resultater på konkurransesiden lokalt, nasjonalt 

og også internasjonalt. Vi har dessverre blitt ekskludert fra NJFF, men står godt på egne bein. Avtale 

om godkjenning som arrangør oppskyting storviltprøve er på plass med Miljødirektoratet. I tillegg er 

det gjort avtale om at vi fortsatt kan gjennomføre jegerprøven for nye jegere. Gjennom året har vi 

investert stort i anlegget vårt. Nye voller og grusveier til skytebanene på grunn av skjerpede krav fra 

Politiet. Oppgraderinger på haglebanene med flere leirduehus samt ny Gapahuk for sosiale 

aktiviteter. Riflebanen har gjort flere oppgraderinger i forbindelse med NM Elgbane i sommer. Fiber 

fra Telenor er installert. Styret har hatt gjennom året 12 styremøter/ledermøter med utvalgslederne. 

 

Økonomi 

Omsetningen for 2023 er over 5,2 mill. med et godt positivt resultat og god likviditet gjennom året. 

Tilbakebetalingen til LottStift etter Coronastøtten er nesten fullført. Ett avdrag igjen til høsten. 

Foreningen har benyttet store midler til oppgradering av skyteanlegget og foretatt mange 

investeringer over driften. Dette i tillegg til at utvalgene har stått på og brukt hundrevis med 

dugnadstimer for foreningen for å ferdigstille prosjektene. 

40 års jubileum november 2024 

Åsane Jeger og fiskerforening feirer 40 års jubileum 1 november i år. I den anledning ønsker styret å 

markere dette med en flott feiring som seg hør og bør.  Vi ønsker å lage en representativ og robust 

plangruppe med medlemmer som har hele historien med seg siden etableringen til yngre 

medlemmer som ser litt mer fremover.  

Kontakt Mette og Helge Hoflandsdal dersom du har innspill.  

En stor takk 

En stor takk til alle medlemmer og gjester som benytter tilbudene fra Åsane JFF. Det setter vi stor 

pris på. 

En stor takk til alle dere som tar et skritt frem og er med og leder utvalgene, dere som er med og 

bidrar i utvalgene, alle som tar sin økt som vakt på skytebanene våre, alle instruktørene våre innen 

alle satsingsområder, samt ikke minst de som gjør dugnad for at alt skal være i orden.  

Mange av dere ildsjeler bruker hundrevis av timer for oss, frivillig og uten betaling. Det er fantastisk. 

Dette gjør at vi er en av de største jegerforeningene i Norge med god økonomi og mange muligheter 
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fremover. Dette til det beste for alle våre medlemmer og andre gjester som syntes det er kjekt å 

besøke oss i Jonahola. Uten dere hadde det ikke vært noe forening. 

Takk til kontroll komité/revisor, valgkomite, lovutvalg og til ledelsen i BLK som er en god medspiller.  

Sist, men ikke minst - en stor takk til styrets medlemmer som peker retningen for Åsane JFF og står 

oppreist selv om det blåser litt i skogen.  

 

 

Roald Carlsen 

Styreleder 

 

Økonomi 2023 ved økonomiansvarlig  

Foreningens oppnådde en samlet omsetning stor NOK 5.258.280.- mot i fjor NOK 3.194.350.-. Positivt 

årsresultat bedre enn budsjett. 

Likviditeten er pr. februar på NOK 1.888.500.- og egenkapitalen ved årsskifte er over NOK 9.000.000.- 

 

Morten Elde Pedersen / Kasserer 

 

UTVALGENE - Årsmeldinger: 

 
Årsmelding for HAGLEBANEUTVALET  
  
- Peder Henanger (leder)  
- Andrin Jakobsen (vaktlister)  
- Allan Eide (kontakt gruppeskyting priv./ bedrift)  
- Ole Odland (vedlikehald)  
- Tony Christiansen (vedlikehald)  
- (Ståle Myklebust og Geir Heggertveit, kulturbærere)  
 
HBU har hatt 3 møte i denne perioden.  
 
Av arbeid på haglebaneanlegget kan spesielt nemnast: 
 
 - Malt støyvegg mellom Rype 2-bane og Skeetbane. 
 - Malt Rype 2 standplasshus  
- Diverse forbetringar inn til kiosk/kasse, for å betre tilkomst for rullestolbrukarar  
- Fått på plass kontaktperson for bestilling av gruppeskyting utanom opningstid. Dette ligg på 
heimesida til ÅJFF. Allan Eide er kontaktperson, det har vore god pågang av grupper frå oktober- 
desember  
- Bygd trapp fra kiosk og opp til container, øvre anlegg  
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- bygd nytt maskinhus for kastemaskinar E-F sporting bane 1 - Flyttet hus til D kastemaskin skogsfugl 
opp til veg. 
 - Skifta kastemaskinar, 2stk, på Rype 2, med 2 nye maskinar  
- Gjennomgang av hagler. Ole Odland, Geir Heggertveit, Ståle Myklebust og Peder Henanger var og 
jobba 06.11.22 kl. 1200- 1630  
- Montert avfukter i ammo-/våpenbunker  
- Ny dør til jegertrap standplass er kjøpt inn, for å betre tilgang for rullestolbrukarar  
- Hjullastar har blitt fiksa: hydr.olje+ reingjort filter framdrift, bremser, montert ny handbrems, 
skrudd fast frontrute og sideruter og tilpassa kjettingar  
- Omsetninga for Haglebana 2022 er ca. 1,2 mill. kroner totalt.  
 
HBU leder Peder Henanger 
 
 

Årsberetning Riflebaneutvalget 
 
2023 har vert et travelt år på mange måter. Først kan det nevnes at det ble gjennomført NM elgbane 
i juli. I forkant av NM ble det lagt ned mange timer med dugnad for å få anlegget til å skinne. Alt av 
skiver ble byttet og kontrollert. Elgbanen fikk montert ny motor og styring.  

Om ikke våren og sommeren var travel nok kom august som vanlig med mange besøkende og en 
omsetning på rundt 600000,- som er likt med året før. Totalt sett omsatte riflebanen i overkant av kr 
1,8 mil. som er en ny rekord i omsetning.  

Stor takk til alle vaktene som stiller opp og holder banen åpen, det er med deres innsats og møte 
med kundene som gjør at de kommer igjen gang på gang, år etter år. 

Det er arrangert to standplasslederkurs og 18 nye vakter har trådt til på banen.  

 
Hilsen RBU 

Leder: Frode Andreas Toft 

Medlemmer: Per Ottesen, Paul Andreas Håskjold, Bjørn Eidem, Preben Tommy Borgund 

 

 

Årsmelding for Jegerprøveutvalget 

 
Jegerprøveutvalget har gjennom året bestått av et «kjerneteam» på fire instruktører: 

1. Geir Sundal 

2. Erik Skjoldal 

3. Daniel Madsen 

4. Thomas Garnes 

Vi har i tillegg fått uvurderlig god hjelp fra mange andre av foreningens medlemmer, spesielt på de 

praktiske utedagene. Uten denne hjelpen hadde vi ikke klart å gjennomføre alle de kursene vi har 

hatt. Spesielt må jeg få trekke frem bidraget fra Stein Markussen her. 
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Året 2023 har vært et tilfredsstillende år for jegerprøveutvalget. Vi har endelig klart å få opp 

kursaktiviteten til «gamle høyder». Gjennom året har vi hatt 19 kurs og utdannet 358 nye jegere. 

Dette har gitt et bidratt til foreningens omsetning på kr 929 720.  

Det er tre kursmodeller for jegerprøvekurs: 

1. Helgekurs (to helger med undervisning fredag, lørdag og søndag) 

2. Femdagerskurs (undervisning fem dager på rad på dagtid) 

3. Nidagerskurs (undervisning ni kvelder på rad) 

Jegerprøveutvalget opplever absolutt mest pågang på helgekursene. Teorisamlingene avholdes i 

kurslokalet i Litleåsvegen 49 og de praktiske utedagene gjennomføres i Jonahola. 

. 

*** 

 

For jegerprøveutvalget 

Thomas Garnes 

 

Årsmelding for Hundeutvalget  
 
Hundegruppen består av Mette Birkeland (leder), Eivind B Sleen, Trond Sleen. 
 
Vi har i 2023 gjennomført 3 blodsporkurs og 1 blodsporkurs hittil i 2024. 
Ellers driver vi lydighetstrening hver mandag og blodsportrening hver tirsdag og onsdag stortsett året 
rundt, kun avbrutt av bevegelige helligdager eller ved snødekt terreng. 
 
Vi satser på å fortsette å opprettholde disse trenings aktivitetene for våre medlemmer i 2024. 
 
 
 

Årsmelding BLK/sportsskytterutvalget 

Ørjan Fadnes SSU 

I 2023 gjennomførte mange stevner både på haglesiden og på riflesiden og sitter igjen med meget 

gode resultater både lokalt, nasjonalt og internasjonalt. Jeg vil på årsmøtet trekke frem noen gode 

prestasjoner som er vert å nevne. Sportskytterutvalget har planlagt og gjennomført alle egne stevner 

sammen med gode hjelpere og ildsjeler. Uten de hadde dette ikke vært mulig å ha det høye 

aktivitetsnivået vi har i Åsane JFF og BLK. En stor takk også til HBU og RBU som legger forholdene til 

rette sammen med ledelsen i BLK.  

Årsmelding for ungdomsutvalget 
 
Åsane JFF har alltid skyting for barn/ungdom mandager, så lenge ikke røde dager på kalenderen. 

Dette er gjennomført gjennom 2023. Aktiviteten er gratis for barn/ungdom å delta på, er finansiert 

med midler fra Frifond.  
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Vi har arrangert en skyteskole på løpende villsvin. 

Askøy JFF deltar med sin jakt og fiskeskole annenhver mandag. 

Vi har i 2023 også avholdt skyte dager for Tertnes idrettsskole. 

Gapahuken ble i 2023 gjenoppbygget slik at den nå er et flott samlingspunkt i anlegget og brukes 

også av andre grupper i foreningen. 

Instruktører 2023 

Geir Sundal 

Odd-Helge Indahl 

Stein Markussen 

 

Årsrapport for Jaktutvalget ÅJFF  
 
Jaktutvalg fra 2023 ble innvalgt i mars måned. 
Jaktutvalg har bestått av fire personer med Hans Petter Dammen som Jaktutvalgsleder. 
  
Daniel og Sondre valgt inn som nye medlemmer i jaktutvalget. 
  
  
Aktiviteter: 

• Avholdt møte med Løvås Gård som ønsker et samarbeide med ÅJFF, det var et ønske om å få 
til et møte med styret slik at Daglig leder / eier av Løvås Gård kunne presentere forslag til 
samarbeide med Åjff. Det har ikke kommet noen videre avklaring rundt dette. 

  
• Gjennomført besiktigelse av hjorteterreng mtp. introjakt for våre medlemmer. 

På bakgrunn av priser/betingelser og forslag til avtale med grunneier valgte styret og 
jaktutvalg å avslå tilbud. 

  
• Gjennomført møte med Bergen Kommune ifm. jaktterreng på deres grunn på Gullbotn. 

Avtale ble signert og to jakthelger ble gjennomført med til sammen 10 jegere. 
Denne avtalen var signert for 1 år for å «teste» samarbeidet og sanke erfaringer fra begge 
parter. Videre ville det bli mulig å signere for flere år av gangen dersom begge parter var 
fornøyd. Tenker det er viktig å følge opp denne avtalen og få den signert på et tidligere 
tidspunkt enn i 2023. Det er viktig å komme tidlig i gang med introjakten i 2024. 
  

• Avholdt besiktigelse av terreng for småviltjakt og revejakt med åtebu. 
Terrenget ligger i Hundvin ca 30 min kjøring fra Åsane. Det er ikke skrevet formell avtale med 
grunneier, men vi kan sette ut åtebu med plassering etter avtale med grunneier. 
  
Den åtebu som var tenkt plassert må fraktes ut med henger da den er plassert på riflebanen. 
Så langt vi har sjekket disponerer ikke ÅJFF noen tilhenger som kan stå som fundament under 
åtebud og er i godkjent stand til å frakte den. 
  

• Jaktutvalg har fått tildelt skap på 50m banen hvor vi kan ha våre saker. Skapet er låst og 
jaktutvalgsleder har nøkkel. 
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For styret i Åsane Jeger og Fiskerforening,  

Årsmøtet 14. mars 2024 

Roald Carlsen – styreleder Helge Hoflandsdal – styremedlem 

Trond Sleen – nestleder Mette Birkeland - styremedlem 

Morten Elde Pedersen – kasserer Allan Eide – styremedlem  

Geir Ove Øksnes - sekretær Claudio Melo – styremedlem 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Årsmelding er godkjent 

 

 

5) BEHANDLE FORENINGENS REGNSKAP I REVIDERT STAND 

Årsregnskap til Åsane JFF med noter, er ikke ferdigstilt fra autorisert regnskapsfører ECIT pr. 27. 

februar 2024 og blir derfor fremlagt på årsmøtet. 

 

UTTALELSE TIL REGNSKAPET 2023 

Revisjonsberetning Åsane JFF blir fremlagt på årsmøtet. 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Regnskap i revidert stand godkjennes 

 

 

6) BEHANDLE INNKOMNE SAKER 

2 saker er innkommet fra Oddvar Herland.  

Sak 1: - Forslag til endring av vedtekter 

§ 3 Medlemskap 
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5) Medlemmer som er dømt for brudd på jakt- og/eller fiskelovgivingen, eller på annen 

måte ved sin adferd skader foreningen, kan suspenderes eller ekskluderes av styret. 

«Vedtak om eksklusjon skal fattes i et styremøte og protokoll fra styremøtet skal vise både 
begrunnelsen for eksklusjonen og stemmegiving i saken. Dersom saken som behandles 
gjelder flere medlemmer skal eksklusjon behandles og begrunnes individuelt for hvert 
medlem. I forkant av eksklusjonen skal medlemmene som foreslåes ekskludert gis anledning 
til kontradiksjon, og denne kontradiksjonen skal følge med som vedlegg til protokollen fra 
styremøtet. 

Dersom medlemmet ønsker å fremme sin sak for årsmøtet samtykker denne samtidig i at 
protokoll med begrunnelse og medlemmets kontradiksjon gjøres tilgjengelig for 
medlemmene i forkant av møtet» 

§ 15 Årsmøtets oppgaver 

«14. Dersom årsmøtet skal behandle anke(r) på vedtak om eksklusjon skal dette behandles 

som første sak etter konstituering av årsmøtet. De ekskluderte har rett til å være til stede 

under konstitueringen, men har kun tale og forslagsrett, ikke stemmerett. Dersom anken til 

årsmøtet ikke tas til følge, skal de ekskluderte forlate årsmøtet etter saken er behandlet.» 

Styrets kommentar: 

Styret ønsker forslaget velkommen. Lovutvalget til foreningen har utarbeidet nye vedtekter 

som er til godkjenning på årsmøtet. De nye vedtektene består av selve vedtektene og et 

styringsdokument der detaljer er beskrevet. Flere av innspillene fra Oddvar Herland er 

ivaretatt i de nye vedtektene, men deler av innspillene passer godt inn som 

saksbehandlingsregler i eksklusjonsaker. 

Forslag til vedtak fra styret: 

Sak 1 fra Oddvar Herland tas inn som del av saksbehandlingsregler i eksklusjonsaker i 

styringsdokumentet som er vedlagt vedtektene. I forhold til offentliggjøring av styreprotokoll 

i eksklusjonssaker med vedlegg skal personvernloven følges.  

 

Sak 2: Fra Oddvar Herland 
Jeg ønsker at årsmøtet ber styret opprette et register over eiendeler som er tatt ut fra 
medlemmer for bruk i klubben.  
Et slikt register bør spesielt holde orden på utstyr som er oppbevart andre steder enn på 
skytebanene, for eksempel hjemme hos utvalgsmedlemmer. Hensikten er både å beskytte 
klubbens og medlemmenes verdier, men det vil også være en sikkerhet for 
enkeltmedlemmer for å bli beskyldt for underslag om et slikt system føres samvittighetsfullt 
for inn- og utlevering av utstyr. 
 
Styrets kommentar: 
 
Et slikt register er under arbeid og innspill er gitt fra utvalgene til kasserer som setter opp og 
vedlikeholder anleggsregister og viktig materiell for foreningen. 
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7) SAKER OPPFØRT PÅ SAKSLISTEN AV STYRET 

 

Utbetaling av styrehonorar (iht. tidligere årsmøtevedtak av 2016). 

 

 

Verv Fast 

honorar 

Møte-

honorar 

Antall 

møter iht. 

protokoll 

Møte-

honorar sum 

Totalt honorar 

Styreleder 

Roald Carlsen 

NOK 

10 000 

NOK 

450,- 

12 NOK 

5400,- 

NOK 

15400,- 

Nestleder 

Trond Sleen 

NOK 

8 000,- 

NOK 

250,- 

12 NOK 

3000- 

NOK 

11000,- 

Kasserer 

Morten E. Pedersen 

NOK 

8 000,- 

NOK 

250,- 

12 NOK 

3000,- 

NOK 

11000,- 

Sekretær 

Geir Ove Øksnes 

NOK  

5 000,- 

NOK 

250,- 

12 NOK 

3000- 

NOK  

 8000,- 

Styremedlem 

Allan Eide 

NOK 

5 000,- 

NOK 

250,- 

12 NOK 

3000,- 

NOK 

8000,- 

Styremedlem 

Helge Hoflandsdal 

NOK 

5 000,- 

NOK 

250,- 

12 NOK 

3000,- 

NOK 

8000,- 

Styremedlem 

Mette Birkeland 

NOK 

5 000,- 

NOK 

250,- 

12 NOK 

3000,- 

NOK 

 8000,- 

Styremedlem 

Claudio Melo 

NOK 

5 000 

NOK 

250,- 

12 NOK 

3000,- 

NOK 

8000,- 

Sum styrehonorar 

for styremøter og 

utvalgsmøter. 

    NOK 77 400,-  

 

Styrets forslag til vedtak:  

Styrehonorar godkjennes 
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8) VEDTA FORENINGENS ARBEIDSPROGRAM FOR 2024 

 

Planlagte tiltak og aktiviteter i styret og utvalgene 

 

Styrets fokus:  

Styret vil lede foreningen gjennom utvalgene og se til at rutiner er mest mulig hensiktsmessige. Dette 

for at medlemmer og gjester skal ha en best mulig opplevelse når de besøker oss. Fokus er å verve 

ytterligere nye medlemmer til Åsane JFF. 

I inneværende år vil vi legge opp til færre investeringer i bygg og anlegg da skytesenteret vårt er 

nokså komplett. Vi mangler et garasjeanlegg med noen boder, men det får komme etter hvert. 

Plangruppen for 40 års jubileet til foreningen vil komme opp med forslag til gjennomføring i løpet av 

kort tid. Spennende å se hva det legges opp til.  

Vi vil fortsette samspillet internt mellom styret og de ulike utvalg slik at alle utvalg arbeider i samme 

retning og etablerer en god arena for samspill og positivt og godt miljø. 

At medlemmene i styret også tar sin økt som vakt på skytebanene er selvsagt.  

Riflebaneutvalget: 

RBU ønsker å jobbe med planer for utvidelse av standplass og skivearrangement. På sikt kan det 
bygges ut til 15 skiver.  

En økende trend de siste årene er bruk av termisk optikk. Det har ført med seg en del utfordringer 
som vi ønsker å løse på en god måte. Det jobbes med løsninger og tilbud til kundene våre. 

Det skal jobbes med støyreduserende tiltak fra standplass.  

 
Hilsen RBU 

Leder: Frode Andreas Toft 

Medlemmer: Per Ottesen, Paul Andreas Håskjold, Bjørn Eidem, Preben Tommy Borgund 

 

Haglebaneutvalget: 

1. Vedlikeholde og forbedre standplasser og kaster hus på sporting 1 området (skyte retning vest)  

o Tårn må rives pga. dårlig forfatning og det planlegges å bygges en ny løsning som 

innbefatter deler av sporting bane 1 og rypebane 1.  

o Sporting 1 standplass må heves da denne siger i fundamentet, og det må bygges oppunder 

fra fast understøttelse i den sørlige delen. (bygget står på fjell i nordlig del)  

o Nødvendig med et midlertidig maskinhus ved siden av standplass Rype 1 under 

byggeperioden, og de eksisterende må ferdigstilles.  
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2. Nordisk Trap  

o Kjøpe inn ny Laportè kastemaskin. Den som står der i dag, er det mye slark i alle bevegelige 

punkt.  

3. Jegertrap/ sporting 2 standplass  

o Kjøpe inn det som mangler for å få Datec på standplass for sporting 2.  

o Her har vi det meste av elektronikken, og dette vil kunne monteres når hus for maskiner og 

en ordning for fleksibilitet med å bytte mellom grenene (JT/Sporting) er på plass.  

4. Det er ønskelig å få til et lokalt instruktørkurs på banen vår, slik at vakter og alle som har grupper 

får en basis for hvordan man gjennomfører instruksjon og hva denne bør inneholde.  

5. Tidligere planer om å bygge «Universal Skeet», i tillegg til den eksisterende ISSF-Skeet på 

skeetbanen, tas med som en prioritert sak i 2024.  

o Universal Skeet er en FITASC Sporting layout, og skytes i et fast mønster på duer som går i 

hastighet som jegertrap duer. Dette vil gi både jegere og nye skyttere en god trening på 

sideduer, og vil ikke være så mye mer krevende enn jegertrap. Dette vil også gi enda bedre 

utnyttelse av Skeetbanen, og dens kontrollere/oppsett.  

6. Det er utarbeidet budsjettforslag Mtp. ovennevnte saker. Øvrige planer må tilkomme/ 

gjennomføres etter hvert som økonomien tillater det.  

 

Utvalgsleder HBU ÅJFF Peder Henanger 

 

Jegerprøveutvalget: 

For året 2024 har vi foreløpig planlagt 12 kurs, men det vil bli satt opp flere kurs løpende, ved 

tilfredsstillende etterspørsel. Ettersom vi ikke lenger er tilsluttet NJFF og kan arrangere 

jegerprøvekurs gjennom Studieforbundet Natur og Miljø, har vi måttet inngå et samarbeid med 

Norsk Jakt og Friluftslivs Forening, som vil arrangere jegerprøvekurs for oss gjennom Studieforbundet 

Næring og Samfunn. Prisen vi må betale for dette samarbeidet er 15% av vår kursomsetning, pluss 

støtten på 3.000 kr per kurs fra studieforbundet. Konsekvensen er derfor at vi må ha flere elever på 

hvert kurs for å kunne drive lønnsomt. Samarbeidet er i gang med første kurs som startet 

26.02.2024. 

Av investeringer for året ser vi på nåværende tidspunkt bare for oss innkjøp av et nytt våpenskap, 

samt to nye våpen for å kunne opprettholde en funksjonell og moderne våpenpark. 

Dersom du går rundt med en jegerprøveinstruktør i magen, så send en mail til 

garnes.thomas@gmail.com og gesundal@online.no. 

 

 

 

 

mailto:garnes.thomas@gmail.com
mailto:gesundal@online.no
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Hundeutvalget: 

Hundegruppen består av Mette Birkeland (leder), Eivind B Sleen, Trond Sleen. 
 
Vi har allerede gjennomført 1 blodsporkurs hittil i 2024. 
Ellers driver vi lydighetstrening hver mandag og blodsportrening hver tirsdag og onsdag stort sett 
året rundt, kun avbrutt av bevegelige helligdager eller ved snødekt terreng. 
 
Vi satser på å fortsette å opprettholde disse trenings aktivitetene for våre medlemmer i 2024. 

 

Jaktutvalget:  

Daniel Øvstetun Vik er valgt av styret som ny leder med virkning fra 8. februar 2024. Hans Petter 
Dammen fratrer som jaktutvalgsleder da tiden ikke strekker til pga økt arbeidsmengde i eget selskap, 
men vil være en del av jaktutvalg videre. 
Sondre vil også være med videre. 
  
Jaktutvalget vil også forsøke å rekruttere en kvinne inn i jaktutvalget slik at vi også kan fokusere mer 
mot våre kvinnelige medlemmer og tilby denne gruppen aktiviteter fremover. 
 
Aktiviteter: 

• Avholdt møte med Løvås Gård som ønsker et samarbeide med ÅJFF, det var et ønske om å få 
til et møte med styret slik at Daglig leder / eier av Løvås Gård kunne presentere forslag til 
samarbeide med Åjff. Det har ikke kommet noen videre avklaring rundt dette. 

  
  

• Gjennomført møte med Bergen Kommune ifm. jaktterreng på deres grunn på Gullbotn. 
Avtale ble signert og to jakthelger ble gjennomført med til sammen 10 jegere. 
Denne avtalen var signert for 1 år for å «teste» samarbeidet og sanke erfaringer fra begge 
parter. Videre ville det bli mulig å signere for flere år av gangen dersom begge parter var 
fornøyd. Tenker det er viktig å følge opp denne avtalen. Det er viktig å komme tidlig i gang 
med introjakten i 2024. 
  

• Avholdt besiktigelse av terreng for småviltjakt og revejakt med åtebu. 
Terrenget ligger i Hundvin ca 30 min kjøring fra Åsane. Det er ikke skrevet formell avtale med 
grunneier, men vi kan sette ut åtebu med plassering etter avtale med grunneier. 
  

 
 

Ungdomsutvalget: 

• Opprettholde aktiviteter som i 2024 med gratis skyting for barn og ungdom 

• Dersom søknader skaffer midler, vil vi prøve å arrangere skyte kurs for ungdom. 

• Vil prøve å arrangere aktivitet rundt fiske, gjerne sammen med andre foreninger og Bergen 

Aktiv som sponsor og samarbeidspartner. 
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Sportskytterutvalget: 

Aktiviteten blir minst like stor i 2024, hvor vi også håper at kanskje det førstestevnet for løpende 

villsvin skal finne sted på nye fine banen vår. Ser frem til gode resultatet både på lokale, nasjonale og 

internasjonale stevner innenfor våre grener i NJFF og NSF. 

 

Forslag til budsjett 2024:  

Åsane JFF Budsjett 2024   

     

Utvalg Inntekter/kostnader Merknader 

Riflebane 1485000  
Haglebane 1325000   

Jegerprøve 700000   

Sportskytter 167000   

Ungdom 50000   
   

Hund 10000   

Jakt 10000   

Felles 700000 MVA + Medlemskontingenter 

Sum driftsinntekter 4447000   

     

Varekjøp -1600000   

Lønnskostnad -300000   

Driftskostnader -1577000   

Avskrivninger -680000   

Finans -10000   

Sum kostnader -4167000   

     

Årsresultat Budsjett 280000   

     

Investeringer  400000   

   Vedlikehold Riflebaner 

   Vedlikehold Haglebaner 

    Diverse 

   

Budsjett 3 årsplan 2025 2026 

Inntekter 4500000 4750000 

Kostnader -4200000 -4300000 

Årsresultat 300000 350000 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Arbeidsplan og budsjett 2024 godkjennes 
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9) FASTSETTE MEDLEMSKONTIGENTANDEL FOR 2025 

Styrets forslag til vedtak:  

- Medlemskontingent som i dag 
o Hovedmedlem 550,- 

 

10) VALG 

Resultat etter årsmøte 2023 

Styreleder Roald Carlsen På valg i 2024 

Nestleder Trond Sleen  

Kasserer Morten Elde Pedersen På valg i 2024 

Sekretær Geir Ove Øksnes  

Styremedlem Mette Birkeland På valg i 2024 

Styremedlem Claudio Melo  

Styremedlem Allan Eide  

Styremedlem Helge Hoflandsdal På valg i 2024 

 

Til avstemming: 

 

Valgkomiteens innstilling for valg på årsmøte 2024 

Styreleder Roald Carlsen For 2 år 

Nestleder Trond Sleen 1 år igjen 

Kasserer Morten Elde Pedersen For 2 år 

Sekretær Geir Ove Øksnes 1 år igjen 

Styremedlem Mette Birkeland For 2 år 

Styremedlem Claudio Melo 1 år igjen 

Styremedlem Allan Eide 1 år igjen 

Styremedlem Paul Andreas Håskjold Ny for 2 år 

 

Valgkomite 2023/2024: 

1: Frode A. Toft 
2: Bergliot Strøm 
3: Geir Heggertveit 
 
Ny valgkomite må velges for 2024/2025. 
  
 

 

 

11. Årets Ildsjel 
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12. Valg av Intern revisor 

 

Valgkommiteens forslag til vedtak: 

1. Intern revisor Magnus Auglend Vilhelmsen 

2. Intern revisor Oddvar Herland  

 

13. Nye vedtekter for Åsane JFF 

 

Åsane JFF står utenfor NJFF og dagens vedtekter må omskrives noe. Lovutvalget har fremmet nye 

vedtekter der tilknytningen til NJFF er utelatt. I tillegg er eget styringsdokument som vedlegg til 

vedtektene. 

 

Se vedlegg Nye vedtekter av 14. mars 2024: 

 

Styrets forslag til vedtak: 

De nye vedtektene for Åsane JFF godkjennes. Styringsdokument tilpasses etter innspill i sak1 under 

punkt 6. 

 

 


